

Date: 08 of Dec 2024

التاريخ: 08 ديسمبر 2024 م

Subject: Dhow Crew Safety and Port Regulations

الموضوع: سلامة طاقم السفن الخشبية وأنظمة الموانئ

Dear Dhow Customers,

العملاء السفن الخشبية الافاضل،

We kindly inform you that the dhow crew roaming the quays without prior authorization and proper PPE is a violation of applicable immigration regulations and the safety policies and requirements of the Port of Salalah (POS).

نود أن نلفت انتباهكم إلى أن تجول طاقم السفن الخشبية على الأرصفة دون الحصول على إذن مسبق وبدون معدات الحماية الشخصية المناسبة يعد انتهاكاً للوائح الهجرة المعمول بها، وسياسات ومتطلبات السلامة في ميناء صلالة.

This practice not only breaches regulatory and safety standards but also exposes the dhow crew to significant risks, including the danger of falling into the water, which may lead to serious injury or loss of life.

إن هذه الممارسة تخالف المعايير التنظيمية والسلامة، مما يعرض طاقم السفن الخشبية لمخاطر كبيرة، بما في ذلك خطر السقوط في الماء، مما قد يؤدي إلى إصابات خطيرة أو فقدان الحياة.

We strongly urge all stakeholders to ensure compliance with these regulations to uphold safety and operational integrity.

نحن نحث جميع المعنيين على الالتزام بهذه اللوائح للحفاظ على السلامة وسلامة العمليات.

Thank you, We greatly appreciate your understanding and cooperation with the Port of Salalah

نشكر لكم تعاونكم. شكرا لكم، نقدر لكم كثيرا تفهمكم وتعاونكم مع ميناء صلالة

Should you have any general concerns and/or queries, please reach out to:

لأية استفسارات عامة يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

customercare@salalahport.com

customercare@salalahport.com

Best Regards,

مع تحيات،

Port of Salalah Team.

فريق العمل في ميناء صلالة.